
Protokół Nr XXXIII/2018 

z sesji Rady Gminy Dobre odbytej w dniu 12 czerwca 2018 roku w lokalu Urzędu 
Gminy w Dobrem .

Obrady rozpoczęły się o godzinie 9 05 i trwały do godziny 13 05 .
W chwili rozpoczęcia obecnych 12 radnych /lista obecności na piśmie w  załączeniu /.
Radni nieobecni : Michał Poławski , Zbigniew Olko ,Adam Chojecki.
Ponadto w sesji udział wzięli : Wójt Gminy , Zastępca Wójta Gminy , Skarbnik i Sekretarz 
Gminy , sołtysi  z terenu gminy Dobre , Pan Wojciech Rastawicki radny powiatowy.

Do pkt.1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Waldemar Szymański , 
który powitał wszystkich zebranych , poinformował ,że w sesji udział bierze 12 radnych 
co stanowi  80 % ustawowego składu rady , w związku z tym sesja władna jest do 
podejmowania uchwał.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek sesji  / na piśmie w załączeniu /.

Wójt Gminy zgłosił wniosek o uzupełnienie porządek o dodatkowy punkt jako 9 a 
„podjęcie uchwały w  sprawie zmiany opłaty targowej, sposobu jej poboru oraz określenia 
inkasentów i wysokości   pobieranego wynagrodzenia”.
Wójt Gminy wniosek swój uzasadnił ,tym że inkasenci zatrudnieni dotychczas są chorzy i 
nie mogą wypełniać swoich obowiązków , w związku z tym zachodzi konieczność 
zatrudnienia innych osób.

Radny P.Sadurski – na Komisji BOR zgłaszałem potrzebę wyjaśnienia odnośnie RODO .
Proszę o wyjaśnienie na początku sesji.
Przew.Rady Gminy – nie wymieniamy nazwisk poza radnymi, wójtem.
Radca prawny – musimy uważać , aby publicznie nie używać danych osobowych.
Radny P. Sadurski -  a czy  sołtys to nie dane osobowe.
Radca prawny – to nie jest tak do końca . W małej społeczności jest to do ustalenia.
Przew.Rady Gminy – to nie jest temat do porządku obrad.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli zmianę do porządku obrad .

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli zmieniony porządek obrad .

Do pkt.2.Informacja o pismach , jakie wpłynęły do Rady Gminy .

1/pismo przedsiębiorcy  ,który zwraca się z prośbą o zwolnienie z podatku od nieruchomości
w ramach pomocy de minimis ,

Przew.Rady Gminy – moje zdanie jest takie ,aby nie podejmować uchwały zwalniającej 
przedsiębiorców z podatku od nieruchomości inie przygotowywać projektu takiej uchwały .
Wójt Gminy – trzeba podjąć decyzję.  Nie może dochodzić do kuriozalnych sytuacji ,
że przedsiębiorca ma profity z tytułu prowadzonej działalności i chce jeszcze zwolnień w 
podatku .
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Radny P.Sadurski – dwa lata temu umorzył Pan dwa razy podatek.
Czy to dotyczyłoby tylko jednego przedsiębiorcy czy wszystkich ?
Wójt Gminy – wszystkich przedsiębiorców. Zwolnienie z podatku , a umorzenie to są dwie 
różne rzeczy. Co Pan w ogóle mówi ?

Radni w głosowaniu jednogłośnie zajęli stanowisko ,aby nie przygotowywać projektu 
takiej uchwały.

2/pismo radnego P.Sadurskiego adresowane do Wójta Gminy , a skierowane do wiadomości 
   Radzie Gminy .

Pismo stanowi załącznik do niniejszego protokółu .

Wójt Gminy – pismo napisane jest bełkotliwym językiem . Oświadczam ,że zawsze w 
terminie otrzymuje Pan odpowiedzi . Proszę pokazać  jakiekolwiek pismo  , które dostał Pan
po terminie . Co do przyłączy Pan miał wiele informacji . Co Pan chce przez to osiągnąć , 
to jest bicie piany czy zwrócenie uwagi na siebie . Myślę ,że chodzi o zwrócenie uwagi .
Radny P.Sadurski – w tym piśmie nie ma nic ,że nie udziela Pan informacji w czasie .
Sołtys sołectwa Adamów – a Pan w temacie mówi ?
Przew.Rady Gminy – ludzie jeżdżą na przesłuchania do policji , są zestresowani , boją się . 
Sztab ludzi jeździ i zeznaje .
Wójt Gminy – napisał Pan w piśmie „ w związku z unikaniem odpowiedzi” , proszę mi 
udowodnić kiedy unikałem odpowiedzi.
Radny P.Sadurski – przesunął Pan termin do dwóch miesięcy , nie mógł Pan odpowiedzieć 
w ciągu 30 dni?
Wójt Gminy – w grudniu głosuje Pan nad przesunięciem kwoty 1 090 000 , 00 złotych ,
a potem pisze Pan do prokuratury.

Do pkt.3.Komisje wniosków nie złożyły .

Do pkt.4.Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami .

Wójt Gminy –1/ uchwały podjęte na ostatniej sesji są w trakcie realizacji,
2/ przyjąłem 95 osób w różnych sprawach,
3/Przeprowadzono zapytanie ofertowe III na „dostawę żwiru” na drogi na terenie Gminy 
Dobre. Zamówienie udzielono oferentowi, który przedstawił najkorzystniejszą  cenowo 
ofertę tj: WIR-BUD zakład budowlany Ryszard Wróblewski Budy Barcząckie;  ul. 
Spacerowa 20;  05-300 Mińsk  Mazowiecki – cena 1 tony żwiru wynosi 24,60 zł brutto
4/W ramach funduszu sołeckiego wykonano zadanie pt. budowa  chodnika w Walentowie – 
200mb. Prace wykonała firma:  Usługi brukarsko-budowlane Lejman Zbigniew Mistów ul. 
Strażacka 5 ; 05-306 Jakubów ;
5/W okresie maja  i czerwca wykonaliśmy stabilizacje cementowe  czynem gospodarczym na 
drogach w następujących miejscowościach: 

- Osęczyzna-  Rakówiec – 700 m
- Ruda Pniewnik ok. 300m
- Czarnocin ok. 300m
- Mlęcin, Adamów 800 m
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6/Przeprowadzono rozeznanie cenowe na zakup rur do budowy sieci wodociągowej Obecnie
trwają  prace  budowlane  -   Budowa  sieci  wodociągowej  czynem  gospodarczym   w  
miejscowości Rudzienko - odcinek ok. 250m. 
7/Trwają prace budowlane przy  realizacji  zadanie  pt.:„  Utworzenie gminnego żłobka w 
Dobrem w celu umożliwienia opieki nad dziećmi w wieku do lat 3
8/Trwa  realizacja  zadania:  Remont  dróg  gminnych  na  terenie  gminy  Dobre.  Obecnie  
wykonano:

-  I etap -  nakładka asfaltowa w Mlęcinie
- II etap – nakładka asfaltowa w Rudnie
- III etap – nakładka asfaltowa  w m. Rąbierz Kolonia
- Ponadto wykonano naprawę drogi w Pokrzywniku – wykonano nakładkę asfaltową na
odcinkach najbardziej uszkodzonych

9/W ubiegłym  miesiącu wykonaliśmy prace polegające na odtworzeniu rowów przy drodze 
Antonina- Rąbierz Kolonia – Duchów – odcinek ok. 2 km ; 
10/ W okresie od kwietnia do maja wbudowano w drogi gminne  ok. 1000 m ³ przekruszu 
ceglanego. Materiał pozyskano z cegielni WIENERBERGER  CERAMIKA BUDOWLANA
SP. ZO.O.

11/Trwają  prace  polegające  na  utylizacji  azbestu  na  terenie  gminy  Dobre.  Złożyliśmy
wniosek o dofinansowanie zadania do WFOSIGW na łączną kwotę 42.407,49 zł (wysokość
planowanej dotacji to 22.051,89). Umowa z wykonawcą została podpisana do 30 września
2018 roku.
12/W dniu 28 maja 2018r. podpisano umowę o udzielenie dotacji ze środków finansowych
budżetu Województwa Mazowieckiego na zadanie z zakresu budowy i modernizacji dróg
dojazdowych do gruntów rolnych. Inwestycja pn. „Przebudowa odcinka drogi gminnej (ul.
Kwiatowej)  w miejsc.  Rynia  gmina  Dobre,  powiat  miński” Przyznana  wartość   dotacji
wynosi  100 000,00 zł.  Trwają prace nad przygotowaniem przetargu na w/w zadanie
13/W dniu 29 maja 2018r. podpisano umowy o dofinansowanie w ramach  MIAS 2018:
1„Zakup namiotów plenerowych wraz z  wyposażeniem w postaci  stolików i ławek” dla
Sołectwa  Dobre  I.  Wartość  całkowita  zadania  to  kwota  20.000,00  zł,  w  tym  wartość
dofinansowania  50%  tj.  10.000,00  zł  otrzymanego  ze  środków  budżetu  Województwa
Mazowieckiego  w  ramach  „Mazowieckiego  Instrumentu  Aktywizacji  Sołectw
MAZOWSZE 2018”

2. „Zakup urządzeń na plac i urządzeń do siłowni zewnętrznej” dla sołectwa Pokrzywnik
Wartość całkowita zadania to kwota 20.000,00 zł, w tym wartość dofinansowania 50%
tj.  10.000,00  zł  otrzymanego  ze  środków  budżetu  Województwa  Mazowieckiego  w
ramach  „Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw MAZOWSZE 2018”.

14/Otrzymaliśmy   informację  z  Departamentu  Szkolnictwa  Artystycznego  i  Edukacji
Kulturalnej  Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego, że wniosek o dofinansowanie
w ramach  Programu  Infrastruktura  Sportowa  zadania  pn.  „Adaptacja  II  cz.  Budynku  z
przeznaczeniem na  powiększenie  Muzeum Konstantego  Laszczki  i  zakup  wyposażenia”
uzyskał dotację w wysokości  200 000,00 zł. Przygotowano i złożono dokumenty potrzebne
do podpisania  w/w umowy.
15/Trwa realizacja  zdania „Budowa boisk sportowych z urządzeniami towarzyszącymi”  
16/Trwają prace budowlane na   sieci wodociągowej rozdzielczej w miejscowości Nowa  
Wieś, Marcelin gmina Dobre ,
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17/W trakcie  realizacji  jest  zadanie pod nazwą:    Budowa ulicy Armii  Krajowej-droga  
gminna nr 220342W w miejscowości Dobre, pow. miński, woj. mazowieckie 
18/  Zostały  zakończone  zadania:-  „Budowa  sieci  kanalizacji  sanitarnej  w  miejscowości
Dobre na Słonecznej, Szkolnej, i Armii Krajowej” 

19/Wykonano prace remontowe budynku usytuowanego w Dobrem przy ulicy Rynek 21.  
Prace polegały na wykonaniu wyprawy elewacyjnej oraz tynku mozaikowego na cokole,  
malowaniu elementów metalowych farbą olejną oraz wykonaniu obróbki blacharskiej na  
balkonach. Wykonawcą prac była Firma Handlowo-Usługowa Ark-Kam Elewacje Joanna  
Wolińska – Kłos z Dobrego. Koszt zadania wyniósł 17 500,00 zł brutto.

20/W  drodze  rozeznania  cenowego  wyłoniono  również  wykonawcę  prac  remontowo-
budowlanych budynków usytuowanych w Dobrem przy ulicy Rynek 24 i 25. Wykonawcą 
prac będzie firma ANDRZEJ-BUD Andrzej Przybysz, Głęboczyca 7. W zakres prac jaki ma 
do wykonania  Wykonawca  wchodzi  m.inn:  ocieplenie  ścian  i  fundamentów budynków  
płytami styropianowymi, montaż podokienników z blachy powlekanej, wykonaniu wyprawy
elewacyjnej oraz montaż kratek wentylacyjnych w ścianach. Koszt zadania 29.766,00 zł  
brutto, termin wykonania prac do 31 lipca 2018 roku.

Do pkt.5.Zapytania radnych i sołtysów.

Radny St.Pawiński – problem z wodą w Rudnie . Co jest tego przyczyną?

Wójt Gminy – jest problem ,ale nie tylko w naszej gminie . Przyczyną jest brak rozsądku w 
używaniu  wody  .  Jest  bardzo  duży  rozbiór  wody  z  hydrantów.  Proszę  o  rozsądek  w  
gospodarowaniu wodą . Na pewno zmienimy regulamin ,że jeśli  kogoś przyłapiemy na  
nielegalnym poborze wody z hydrantu to poniesie konsekwencje.

Radny St.Pawiński – może należy wystosować pisma do sołtysów , aby poinformowali 
mieszkańców o ograniczeniu poboru.      
Radny R.Kur – kiedy będzie harmonogram prac na drogach ?
Radny K.Laskowski – czy Pan Przewodniczący wystąpił już z wnioskiem do KRS-u? Jeśli 
tak to w ilu przypadkach?
Radny Sł.Wierzba – przy drodze 637 zostały brzozy całkiem suche , stwarzają  
niebezpieczeństwo .
Radny K.Zaperty – kiedy będzie robiona droga od Sołk do Makówca i za mostem?
Sołtys sołectwa Pokrzywnik – dziękuje w imieniu mieszkańców i swoim za ekspresowe 
naprawienie drogi.
Radna D.Wielechowska – jest dokumentacja na drugi etap oświetlenia ulicznego , kiedy 
będzie realizacja?
Sołtys sołectwa Adamów- czy będą zebrane pobocza?
Radny P.Sadurski – ile usterek zgłoszono przy odbiorze szkoły i kiedy zostaną usunięte?
Do kiedy przesunięto termin prac na ul.Targowej , był do 31 maja br.
Jakie gmina  Dobre ma zobowiązania wobec podwykonawców pracujących przy 
rozbudowie oczyszczalni ścieków Poda Pan łączną kwotę tych zobowiązań i czy zostały 
wypłacone?
Czy prawdą jest ,że Zastępca Wójta pan Piotr Chmielewski  posiadał wiedzę na temat 
działki zadłużonej na 200 tysięcy złotych , którą kupił lub zlecił jej wykupienie za
kwotę 16 tysięcy złotych ?
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Z-ca Wójta Gminy – proszę o szczegóły.
Wójt Gminy – to jest absurd nad absurdem . Przebrała się miarka.
Przew.Rady Gminy – to jest prywatna sprawa zastępcy . Czy to gmina jest właścicielem ?
Radny P. Sadurski – tak .
Z-ca Wójta Gminy – proszę o szczegóły , kto od kogo kupił?
Radny P.Sadurski – nie wiem.
Sekretarz Gminy – Pan to pytanie musi zadać precyzyjnie?
Z-ca Wójta Gminy – ja nie wiem o co chodzi , proszę o szczegóły.
Przew.Rady Gminy – moja wnuczka jest konkretniejsza niż Pan.
Sołtys sołectwa Czarnocin – czy radny może ingerować w życie osobiste?
Wójt Gminy – Pan oczernia wszystkich.
Radny P.Sadurski – czy prawda jest ,że podjazd w Zespole Szkolno Przedszkolnym , 
malowanie lamperii , remont sal , remont korytarza w tym Zespole, jednej ze ścian w 
Mlęcinie wykonywały dwie firmy , w których są byli pracownicy Pana byłej firmy?
Przew.Rady Gminy – proszę to pytanie na piśmie .
Sekretarz Gminy – czy byli pracownicy nie mogą wykonywać prac jeśli zostali wyłonieni w 
ramach zapytania ofertowego jako najkorzystniejsza oferta?
Radny P.Sadurski – nie, nie mogą.
Sekretarz Gminy - Pan cały czas oczernia ludzi , Czy Pan Wójt może ignorować tych  ludzi,
których znał . To byłoby źle odebrane. Pana pytania są bez sensu.
Przew.Rady Gminy – czy prawdą jest ,że Pan Sadurski nie mając działalności gospodarczej 
wykonuje prace u ludzi?
Radny P. Sadurski – pomagam ludziom.
Sekretarz Gminy – czy Pan za pomoc bierze pieniądze , czy otrzymuje Pan wynagrodzenie ?
Radny P.Sadurski – dlaczego nie było żadnego poczęstunku dla dzieci , które brały udział w 
Dniu Truskawki od godziny 13 do 17 ?
Z-ca Wójta Gminy – każdy mógł skorzystać kto chciał , ja osobiście nosiłem dzieciom wodę
i soki .
Wójt Gminy -dzieci z Dropia gościły pod zielonym namiotem.
Radna D.Wielechowska – moje dziecko było uczestnikiem występów i prawda jest to co 
powiedział Pan Wójt i Zastępca .
Radny St.Pawiński – wstyd jest nam wszystkim ,że Pan wszystkich szkaluje , czas wziąć się
w garść . Pan w niczym nie ma racji .Niech Pan złoży mandat radnego.
Radny W.Bogucki – czy w miejscowości Rudzienko , po wykonaniu wodociągu ,zostaną
odnowione rowy?
Sołtys Dobre II- chodnik na ulicy Przemysłowej , czy był już przetarg , czy ruszą prace?
Sołtys sołectwa Modecin -jaka jest możliwość  ukończenia drogi w Modecinie ?
Sołtys sołectwa Poręby Stare- dziękuję za dotychczasowe prace i jeszcze proszę 
o gruz z cegły.
Radny K.Zaperty – czy czy kryterium wyboru ofert nadal jest najniższa  cena ?
Przew.Rady Gminy – tak , nadal cena.

Do pkt.6 a/przedstawienie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Warszawie Zespół w Siedlcach  w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy
sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2017 rok ,

Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokółu.  
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Do pkt.6 b/przedstawienie  Uchwały Składu Orzekającego  Regionalnej Izby Obrachunkowej 
 w Warszawie Zespół w Siedlcach  w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Dobre o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy za 2017 rok.

Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokółu.

Do pkt.6 c/dyskusja.

Radny P.Sadurski -dz.750 , interesuje mnie dodatkowe wynagrodzenie 105 tysięcy złotych  
str.14.
Skarbnik Gminy – paragraf 404 są to trzynastki .
Radny P.Sadurski – a wynagrodzenia prowizyjne ?
Skarbnik Gminy – są to prowizje dla sołtysów.
Radny P. Sadurski – a premie dla pracowników? 44 tysiące złotych , nagrody dla 
pracowników str.21. Jakie to były kwoty i na jakie stanowiska?
Skarbnik Gminy – każdy pracownik na dzień pracownika samorządowego otrzymał po
500 złotych brutto, część pracowników otrzymała indywidualnie nagrody roczne , między 
innymi otrzymałam i ja . Z tego prawa korzysta Pan Wójt .
Wójt Gminy – mam prawo wynagradzać swoich pracowników a dobra pracę . Ja dostrzegam
swoich pracowników . Nie mam prawa publicznie udzielać informacji o nagrodach dla 
pracowników .

W tym czasie przybył spóźniony radny Pan Michał Poławski godz.10 45 .

Wójt Gminy – Pan uważa ,że pracownicy Urzędu Gminy nie mają prawa otrzymywać 
nagród? Niech u Pana nie biorą góry emocje. Będę wynagradzał swoich pracowników , nikt 
mi tego prawa nie odbierze. Pracowników jest bardzo wielu , GOPS, GOK, pracownicy 
gospodarczy .
Radny P.Sadurski – wnioskowałem na Komisji Rewizyjnej o negatywną opinię , wniosku 
nie odczytano na komisji BOR.

Następnie radny P. Sadurski odczytał część powyższego wniosku.

Przew.Rady Gminy – to nie jest „Gałązka na drzewie , to jest Pan Wójt Gałązka , trochę 
szacunku i kultury osobistej. A czemu Pan nie napisał ,że Wójt pozyskał 11 mln złotych .
Radny K.Zaperty – wniosku nie odczytano na Komisji BOR bo Komisja Rewizyjna nie 
przyjęła tego wniosku.
Przew.Rady Gminy – nie zmusi Pan nikogo kto jak ma głosować.
Wójt Gminy – nie będę się odnosił do tego pisma , bo to jest żargon podwórkowy.
Bez zadłużenia nic nie zrobimy . Dane zawarte w opinii RIO nie budzą wątpliwości , opinia 
RIO jest jednoznaczna .Wartość  inwestycji :droga w Jaczewku 337 888 zł,muzeum 
491 812 zł, termomodernizacja szkoły 5 ml zł, oczyszczalnia ścieków , kanalizacja 3 mln zł,
rewitalizacja 72 236 zł, usuwanie azbestu 38 835 zł ,boisko 770 000 zł .Kwota pozyskanych 
środków w 2017 roku 7 460 771 złotych . Ogółem ponad 11 mln dotacji . Do tych środków 
musimy zabezpieczyć własne środki na wkład .Ja wywiązuje się ze swoich obowiązków.
Zdania mogą być podzielone . Uważam ,że wspólnie z Radą  wykonaliśmy dobrą pracę .
Dziękuję Panu Zastępcy , Sekretarzowi, Skarbnikowi . My nie pracujemy po osiem godzin.
Jako samorząd staram się ,aby nasza gmina była piękna i przyjazna dla mieszkańców , dla 
osób przyjezdnych.. To co wykonaliśmy w ostatnim roku to dzięki sołectwom . Dziękuję 
wszystkim sołtysom i mieszkańcom  , którzy angażują  się.
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Wykonano stabilizacje na drogach w :Głęboczycy, Dropiu, Grabniaku,Wólce Mlęckiej , 
Osęczyźnie, Rudzienku , Czarnogłowiu, w Dobrem , Wólce Kokosiej, , Rudnie , Adamowie.
Długość tych stabilizacji 6 320 metrów.
Wykonano asfalt o długości 5 560 metrów na drogach:w Radoszynie , Wólce Kokosiej , 
Wólce Mlęckiej , Czarnogłowiu , Jaczewku .
Wykonano wiele innych prac , chodniki,kopanie rowów , wodociągi, przepusty , 
przystanki. To są fakty . Organizowane imprezy :rajdy rowerowe, , spotkania patriotyczne
imprezy kulturalne . Jest duże zaangażowanie inwestycyjne. Realizowane są zadania z 
zakresu ochrony środowiska . Inwestujemy w oświatę . Analizując poszczególne działy
to wszystko budżet . Plan wykonano w wysokim procencie . Budżet zamknął się 
deficytem ,ale budżet jest pod kontrolą. Zamontowaliśmy lampy ledowe do parku , 
wykonawca wykonał to nieodpłatnie . Wykonano prace na budynkach komunalnych.
Zawarliśmy szereg umów na wynajem lokali . Gmina pozyskała tereny od właścicieli pod 
budowę drogi w Czarnogłowiu . To są liczby wymierne. Wykupiliśmy budynek wraz z 
gruntem pod muzeum.
Przew.Rady Gminy – Pan Sadurski czytał ,że Pan Wójt zadłużył gminę na 4 mln , a RIO 
napisała ,że na 2 mln.

Do pkt.6 d/ Następnie odczytano wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi 
Gminy Dobre za 2017 rok.

Wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokółu.

Do pkt.7.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminy 
Dobre wraz ze sprawozdaniem  z wykonania  budżetu za 2017 rok .

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .

W głosowaniu udział brało 13 radnych.

Uchwała n XXXIII/282/18 na piśmie w  załączeniu.

Do pkt.8.Podjęcie uchwały  sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dobre za 2017 rok.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 12 głosami za przy 1 przeciwnym .

W głosowaniu udział brało 13 radnych.

Uchwała Nr XXXIII/283/18 na piśmie w  załączeniu.

Wójt Gminy – dziękuję Radzie , swoim współpracownikom , sołtysom za duchowe wsparcie
i dobre słowo. Dziękuję tym , którzy są przeciwko mnie.
Z-ca Wójta Gminy – dziękuję za rozsądek . Osoby, które nie widzą , nie rozumieją , dojrzeją
do tego ,że będą miały inne zdanie.

W dalszej części obrad nie brał udziału radny Pan Michał Poławski.

Do pkt.9.Ocena zasobów pomocy społecznej.

Radni nie wnieśli uwag do przedłożonych materiałów i przyjęli informację jednogłośnie .

Do pkt. 9 a / Podjęcie uchwały w sprawie zmiany opłaty targowej, sposobu jej poboru oraz 
określenia inkasentów i wysokości  pobieranego wynagrodzenia.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .

Uchwała nr XXXIII/284/18 na piśmie  w załączeniu.
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Do pkt.10.Podjęcie  uchwały w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaż y i podawania 
napojów    alkoholowych na terenie gminy Dobre.

Radni w głosowaniu jawnym  podjęli  uchwałę jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXIII/285/18 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.11.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 
napojów    alkoholowych na terenie gminy Dobre.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę.

Uchwała Nr XXXIII/286/18 na piśmie  w załączeniu.

Do pkt.12.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wygrodzenia Wójta Gminy Dobre.

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował nowe wynagrodzenie dla Wójta Gminy 
łącznie 8992 zł , jest ono niże od obecnego o 88 złotych.
Radny St.Paderewski – uważam ,że budżet gminy wydawany jest bardzo rozsądnie
i wynagrodzenie Wójt powinno być maksymalne.
Radny P.Sadurski – skoro Wójt zatrudnił sobie Pana Zastępcę  to uważam ,że system 
blokady jest uzasadniony.
Przew.Rady Gminy – jak podwyższaliśmy diety dla rady to Pan nie miał oporów.
Wójt Gminy – ja nie przyszedłem tu po pieniądze dla siebie ,ale nie będę też pracował 
charytatywnie.
Radny St.Paderewski - zgłaszam wniosek o maksymalne wynagrodzenie czyli 9190 zł 
łącznie.

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli wniosek radnego Paderewskiego 11 głosami za przy 
1 wstrzymującym się od głosu.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę  jednogłośnie.

Uchwała nr XXXIII/287/18 na piśmie  w załączeniu.

Do pkt.13.Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXXII/287/18 Rady Gminy Dobre i 
 Uchwały Nr XXXII/278/18 Rady Gminy Dobre z dnia 18 kwietnia 2018 roku w sprawie 
 zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu 
 gminy w roku 2018.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXIII/288/18 na piśmie  w załączeniu.

Do pkt.14.Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na sfinansowanie 
 planowanego deficytu budżetu gminy w roku 2018 oraz spłatę wcześniej zaciągniętych 
zobowiązań z tytułu pożyczek i kredytów.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXIII/289/18 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.15.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  w Wieloletniej Prognozie  Finansowej Gminy 
Dobre   na lata 2018 -  2027 .

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXIII/290/18 na piśmie w załączeniu .
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Do pkt.16.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Dobre na 2018 rok.

Radny P.Sadurski -”w dziale 801 Oświata i wychowanie wójt Gałązka chce dołożyć 60 
tysięcy złotych na zwiększenie planu wydatków na termomodernizację szkoły . Panie i 
panowie radni przypomnę ,że w 2017 roku wójt Gminy Dobre podpisał umowę z 
konsorcjum Ekoenergia na termomodernizację szkoły na kwotę blisko 5 milionów złotych . 
W ramach tych 5 milionów szkoła miała być wyremontowana według projektu.
Wójt Gałązka wydał 100 tysięcy złotych na projekt remontu szkoły, a nie zaplanował 
wszystkich wymaganych prac przy szkole . Teraz chce od nas kolejne 60 tysięcy żeby 
pokryć koszty jakichś prac dodatkowych.
Panie wójcie proszę przedstawić wszystkim radnym jakie to roboty dodatkowe są w tych 
protokołach konieczności .Żądam odczytania tych protokołów konieczności tu teraz , na 
sesji zanim radni będą głosowali nad budżetem .Żądam wyraźniego uzasadnienia tej 
zmiany w budżecie.”

Przew.Rady Gminy – żądać może Pan w domu .

Wójt Gminy – pewne rzeczy nie do przewidzenia. Wynikło to w trakcie prac .Konieczne 
były prace przy dachu  oraz prace p.poż. W trakcie projektowania nie obowiązywały nas te 
przepisy p.poż. , ale w momencie prac konieczna była zamiana styropianu na wełnę 
mineralną. Ekspertyzę p.poż. Wykonał uprawniony specjalista. Będzie jeszcze drugi etap 
przystosowania do wymogów p.poż.
Radny P. Sadurski – poprosiłem o protokoły konieczności , one były w tamtym roku ,a my 
co sesja zwiększamy kwotę .
Sekretarz Gminy – dopiero teraz trwa rozliczenie  robót i teraz będą faktury.
Z-ca Wójta Gminy – ale to trzeba rozumieć.
Wójt Gminy – jeżeli Pan się do mnie zwróci pisemnie to ja panu udostępnię , ale i tak Pan 
tego nie zrozumie. Administratorem szkoły jest dyrektor i po części ja . Szkoła będzie 
przystosowana do wymogów . Będą jeszcze dodatkowe prace i dodatkowe koszty.
Przew.Rady Gminy – niech Pan zrobi donos do prokuratury.
Radny St.Paderewski – zmiany w budżecie zawsze były ,są i będą . To są niezasadne uwagi.
Radny P. Sadurski – skoro nie zostaną odczytane dzisiaj protokóły to słusznie Pan 
zauważył ,że trzeba do prokuratury.
Wójt Gminy – ja nie noszę przy sobie dokumentów , trzeba było złożyć wniosek przed 
sesją . Teraz robimy przyłącze gazowe do szkoły , na następnej sesji znowu będą zmiany 
w  budżecie.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 11 głosami za przy 1 wstrzymującym się od 
głosu.

Uchwała nr XXXIII/291/18 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.17.Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli protokół z sesji z dnia
18 kwietnia 2018 roku.

Do pkt.18.Odpowiedzi na zapytania.

Wójt Gminy – 1/woda w Rudnie , już odpowiedziałem na początku,
2/harmonogram prac na drogach ,nie mamy takiego harmonogramu ,ale gdy będą prace w 
Wólce Kokosiej to powiadomię mieszkańców z dwutygodniowym wyprzedzeniem,
3/wniosek do KRS-y,pytanie do Pana Przewodniczącego,
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4/brzozy przy drodze 637,złożę wniosek do zarządcy drogi,
5/droga do Makówca ,będziemy ją realizować,
6/budowa oświetlenia ulicznego, musimy uzyskać pozwolenie na budowę,
7/pobocza w Adamowie,zwrócę się z pismem do zarządcy drogi,
8/droga w Modecinie, będziemy wozić przekrusz ceglany , nasz operator koparki rozciągnie 
ziemię,
9/przy odbiorze szkoły zgłoszono wiele usterek , ale wykonawca otrzymał wykaz tych 
usterek i usuwa je sukcesywnie,
10/prace na ul.Targowej są zakończone , obecnie trwa usuwanie usterek,
11/ nie mamy żadnych zobowiązań wobec podwykonawców, w związku z tym nic nie
wypłacano podwykonawcom,
12/wykonawcy wypłacono wszystko co się należało,
13/co do pytanie  dot.Wicewójta to proszę w formie pisemnej , drugie pytanie również,
14/dzieci otrzymały picie i jedzenie ,
15/rowy w Rudzienku oczywiście ,że będą odtworzone,
16/chodnik na ul.Przemysłowej , ukazało się zapytanie ofertowe,
17/cegła Poręby  Stare , będziemy wozić , ale na razie nie mam transportu,
18/przy wyborze ofert kryterium  to najniższa cena ,

Do pkt.19.Wolne wnioski .
Radny St.Pawiński – dziury w drodze od ul. Przemysłowej do Rąbierzy są coraz większe . 
Trzeba je załatać. 
Radny St.Paderewski – pytanie do radnego powiatowego dot. wydziału komunikacji .
Ludzie stoją  do wydziału komunikacji od piątej rano . System numerkowy nic nie dał.
Wydział komunikacji powinien być przywrócony do gmin . W starostwie powinien być 
konsultant , który weryfikowałby poprawność dokumentów. A co się dzieje z drugim 
radnym powiatowym.
P.W.Rastawicki radny powiatowy – nie wiem.
Radny P.Sadurski – w tamtym roku zrobiono most w Grabniaku , który popłynął do Porąb.
Wójt Gminy – przyjąłem do wiadomości.
Pan Sadurski na poprzedniej sesji pytał o grunty orne na terenie naszej gminy . Jest ich
ok.8 tys.ha.
Przew.Rady Gminy – jeszcze nie występowałem do KRS-u.

Do pkt.20.W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy dokonał 
zamknięcia sesji.

Protokółowała Przewodniczący Rady Gminy 
Anna Kalinowska      Waldemar Szymański 

                                                                                                                               




